
Vážený pán primátor, 

žiadam odpoveď na interpeláciu, či by bolo možné v prvom polroku tohto roka, alebo 
radšej na jar očistiť dávnejšie osadené sochy na území mesta. V prvom rade mám 
na mysli veľmi zanedbanú sochu Milana Rastislava Štefánika pred budovou 
evanjelickej fary. Žiadosť sa týka aj sôch umelcov – rockových legiend umiestnených 
v bývalom Žandárskom parku, v dnešnom Immortál parku pri ZUŠ. 
Myslím, že sochy nestačí iba umiestniť, resp. osadiť ale treba sa o ne aj starať.

Koppány Kovács, poslanec
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